
Crna Gora; U Pljevljima čekaju zvanični izvještaj CETI-ja

Zagađenost vazduha u Pljevljima višedecenijski je problem. Iako je i prethodnog vikenda
zabilježena povećana koncentracija pm 10 čestica u vazduhu, u Agenciji za zaštitu životne
sredine, kažu, da će se mjerodavni podaci o koncentraciji štetnih materija u Pljevljima znati,
tek nakon zvaničnog izvještaja CETI-ja. U Opštini jedino trajno rješenje problema vide u
toplifikaciji.
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